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Svar på interpellation angående ”Vart tog 
kamerorna vägen?” 
 

1. Det beror på integritetsskyddsmyndighetens handläggningstider. 
Nyköpings kommun är klara att genomföra samråd med myndigheten 
inför ansökan. Att få svar på när ett samråd kan genomföras kan ta upp 
till två månader. Sedan ska ansökan färdigställas och parallellt är tanken 
att en upphandling ska genomföras.  
 

 

2. Behovsinventeringar görs kontinuerligt i verksamheterna för att se om 
ytterligare behov finns. Kommunens handlingsprogram för säker och 
trygg kommun ska revideras för att även utifrån det perspektivet ska 
finnas stöd för att använda alla nödvändiga verktyg för att skapa en 
trygg arbetsmiljö i kommunens verksamheter och en trygg kommun. 

 

 

Urban Granström (S) 

Kommunstyrelsens ordförande 
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